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Ook vanochtend hadden we weer een kleine groep 

vwo-leerlingen die het examen Filosofie maakten. Ik 

heb niet weer flauwe grappen over stoelendansen 

en zo gemaakt. Het examen was goed te maken 

volgens de meeste leerlingen. 

 

Peter vW stuurde mij een 

foto van de vloer van de 

gymzaal. Het was 

duidelijk te zien dat de 

mieren iets lekkers hadden gevonden op de vloer van de gymzaal. 

Ik zal de foto maar niet laten zien, voor het geval je dit leest 

tijdens je ontbijt. Het is alleen zo lastig om te dweilen tussen alle 

kabels door ….  

 

Carien wilde graag een re-run van een Loesje. Deze heeft een 

aantal jaren terug ook een van mijn examen berichten gestaan. 

Ik heb me ingehouden en ik heb niet gekeken in welk jaar dat 

was.  Leuk is-ie toch wel. 

 

 

 

 

 

 

En dan vanmiddag voor elke afdeling 

een examen. Ik begin dit keer met het havo-examen 

bedrijfseconomie. Dit examen was niet moeilijk. Er zaten wat 

meer kennisvragen in dan andere jaren. Volgens mij heeft Marjo 

vaak genoeg op gehamerd dat leerlingen ook gewoon de 

definities goed moeten kennen en kennis paraat moeten hebben. 

 

Ik heb speciaal voor jou, Marjo, een actiefoto van ‘vroeger’ 

opgezocht. Tien jaar geleden!! 

  



Het examen aardrijkskunde, voor de vwo-leerlingen, 

was een mooi examen. Ik heb geen wanklanken 

gehoord. Ik heb net het examen even digitaal bekeken. 

Nooit geweten dat wij sinds 2011 een Zandmotor voor 

de kust hebben liggen. Een mooi plek voor praktisch 

onderzoek naar hoe het zand ‘zich gedraagt’ aan de 

kust. 

 

 

Voor de mavisten was er het examen geschiedenis. 

Veel leerlingen waren al weg voor de eindtijd. ‘Goed te 

doen.’ ‘Wie waren Drees en Colijn? Moesten we dat 

leren?’. 

 

Morgenmiddag is de laatste grote zitting. Daarna zijn er 

iedere keer net op de honderd leerlingen.  

 

Er is een lekker ‘exact’ programma. 

Zin in 😊! 

 

Tot morgen, Gerrie 

 

  


